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ZAPISNIK

javne obravnave dopolnjenega osnutka >SPREMEMBE lN DOPOLNITVE ZAZIDALNEGA
NAERTA POTOSKA VAS.SOLA IN LEVI BREG KOTREDESCICC<, dNE 25.01 .2012 Ob
16.00 uriv sejni sobi KS Franc Fardnik.

Prisotni:
1. Tatjana Podbregar, Obdina Zagorje, Oddelek za okolje in prostor
2. Maja Friedl, Kaliopa d.o.o.
3. lrena Strupeh PapeZ, odgovorni vodja projekta, Kaliopa, d.o.o.
4. DragiVudko, dlanica sveta KS Franc Far6nik
5. Sandi Grdar, dlan sveta KS Franc Far6nik
6. Stanko Simon6id, dlan sveta KS Franc Fardnik
7. Alojz Grabnar, dlan sveta KS Franc Fardnik
8. Stefka Su5a, dlanica sveta KS Franc Fardnik
9. Janez Skrinjar, dlan sveta KS Franc Far6nik
10. MikuZ Edi, krajan
11. Stanko Miklid, krajan
12. Slavko Jel5evar, krajan
13. Maksimovic Cvijetin, krajan
14. Darinka Forte, krajanka
15. Polc Drago, krajan
16. Polc Marija, krajanka
17. Peter Drnov5ek, krajan
18. Tina Pu5nik, krajanka
19. Tina Miku5, krajanka
20. Marko Pu5nik, krajan
21. Miku5 Alenka, krajanka
22. Drago Polc ml, krajan
23. Vladimir Reden5ek, krajan
24. JoZe Ule, krajan
25. Viktor Ziberl, krajan
26. Pednik JoZe, krajan
27.Vida Lipec, tajnica KS Franc Fardnik

Uvodno obrazlo2itev v zvezi z osnutkom dokumentov je podala Tatjana Podbregar,
predstavnica pripravljavca Obdine Zagorje, natan6nej5o obrazlo2itev pa ga. Maja Friedl in lrena
Strupeh PapeZ, predstavnici druZbe Kaliopa d.o.o. kot izdelovalki. Obmodje, ki se obravnava,
leZi na vzhodnem robu obdinskega sredi5da Zagorje ob Savi in sodi v Zazidalni na6rt Poto5ka
vas-Sola in levi breg Kotrede5dice.
Obmodje >E-bazen< obsega 7.300 m2 nekod ograjenega funkcionalnega zemlji5da z dvema
odprtima bazenoma, spremljajodimi objekti ter komunalno infrastrukturo. Zazidalni nadrt
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predvideva prenovo obstojedih objektov z molno dograditvijo pokritih prostorov za dopolnilni
rekreacijski program, prometno ureditev s parkiriSdi ob obvoznici in rekonstrukcijo dovozne
ceste.
Razlog za pripravo sprememb in dopolnitev Zazidalnega nadrta PotoSka vas-Sola in levi breg
Kotrede5dice je ta, da se na tej povrSini ne obnovi bazenskega kompleksa, temved se uredijo
povr5ine za prosto6asne dejavnosti ter ucni poligon v smislu >eko udilnic in otroSke igralnice
na prostem<<, ki bo omogodal udenje o sadjarski in zeli5darski dejavnosti, igro otrok v naravi,
obdasne kulturno-sejemske aktivnosti ter spremljajodo servisno, komunalno, prometno in
energetsko infrastrukturo. Obmodje je prometno, komunalno in energetsko popolnoma
opremljeno. Bazen s spremljajodimi objektije bil Ze poru5en.

Z javno razgrnitvijo sprememb in dopolnitev Zazidalnega nadrta Poto5ka vas-5ola in levi breg
Kotrede5dice je Zelja pridobiti pobude in pripombe ter zagotoviti obveidenost o postopkih
priprave prostorskih aktov.

Po uvodni obrazloZitvije Tatjana Podbregar pozvala vse prisotne k razpravi.

Janez Skrinjar:
Poudarilje, da ta projekt ne daje moZnosti pridobitve novih delovnih mest.
Tatjana Podbregar:
Povedala je, da je ta projekt skladen z Obdinskim prostorskim nadrtom (OPN), kije bil sprejet z
Odlokom o OPN Obdine Zagorje ob Savi, kjer ima opredeljeno namensko rabo- obmodje
zelenih povr5in.

Kos Olga:
Poudarila je, da se ne strinja z imenom tega prostorskega aktaZazidalni nadrt Poto5ka vas-Sola
in levi breg Kotrede5dice in ugotavlja, da se je prej imenoval Bazen Selo, kar se ji zdi bolj
primerno.
Tatjana Podbregar:
lme tega prostorskega akta ne spremeni bistva, zaradi katerega so se pripravile spremembe in
dopolnitve.

Kos lvan:
Po zagotovilih Obdine ob Savi v preteklosti je v tem obmodju naselja Selo moZno drpati toplo
vodo, ki bi jo lahko uporabili tudi za bazen in druge Sportne objekte. Posku5ala bi se tudi
pridobiti evropska sredstva za ta namen. zakal se je od tega odstopilo?
Tatjana Podbregar:
Ureditev bazena bi bila poleg Stevilnih drugih nadrtovanih projektih preveliko finan6no breme za
Obdino Zagorje ob Savi.

Ule JoZe:
Povedal je, da je parkovnih povr5in v Zagorju ob Savi Ze dovolj in da 5e enega parka ne
potrebujemo tudi iz razloga, ker ureditev letega na daje nobeno dodano vrednost.
Nadalje je povedal, da je lastnik industrijskega obrata za predelavo plastike, ki ima zaposlenih
od 20-30 ljudi in da so obstojede povr5ine za proizvodnjo postale premajhne. Na obmodju
nekdanjega bazenskega kompleksa, ki meji na obstojede proizvodne objekte, pa obstaja realna
moZnost za izgradnjo skladiSdnih prostorov. Predlog je bil obravnavan na seji obdinskega sveta,
vendar je bil zavrnjen.
Obstaja 5e kar nekaj nedoredenih zadev v zvezi z zemlji5di, ki jih Obdina Zagorje ob Savi
uporablja brez njegovega soglasja. Edina pot, da pride do dogovora, je zamenjava zemljisc,
prodaja ne pride v po5tev. Zato obstaja tudi moZnost preselitve proizvodnje izZagorja oO Savi.

Tina Miku5
Povedala je, da predlagan Osnutek sprememb in dopolnitev Zazidalnega nadrta potoska vas-
Sola in levi breg Kotrede5dice v celoti podpira. Vsebina tega projekta je isto pravo, kar soseska
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potrebuje. Za zdravo Zivljenje vsi potrebujemo zelene povr5ine, ki pomenijo sprostitev tako za
odrasle kot otroke. Vsebina tega projekta pa ponuja vsem obiskovalcem tudi nova znanja.
BliZina Osnovne Sole lvana Skvar6e pomeni 5e dodatno prednost, saj se udna pot lahko razsiri,
v ta namen pa tudi ponuja svoje parcele.
Odgovorila je tudi g. Uletu:
HiSa njene druZine je najbliZja proizvodnim objektom Kumplast, d.o.o.. Proizvodnja povzroda
hrup in smrad, kar je zelo motede. Zalo si Zelijo, da se industrijski objeti s tak5no proizvodnjo
selijo na druge lokacije.

Ule JoZe odgovarja, da industrijski objekti Kumplast, d.o.o. ekolo5ko niso sporni. Hrup, ki so ga
povzrodali, so omejili.

Slavko JelSevar:
Ule JoZe je na Obdinski sveta Obdine Zagorje ob Savi dal pobudo za razSiritev svoje dejavnosti
na lokacijo nekdanjega bazenskega kompleksa. To je iz vidika podjetni5tva pozitivno, krajani, ki
tu stanujejo, pa imajo do tega odklonilen odnos. Ta zadeva na Obdinskem svetu Se ni kondana.
Ob6ina Zagorie ob Savi ima 5e nekaj povr5in, kamor bi lahko uvrstilitak5en objekt.
Predlaga, da s tem projektom 5e nekoliko podakamo oziroma ga uvrstimo v mirovanje.

Janez Skrinjar:
Smiselno bi bilo urediti Europark, za katerega nihde ne skrbi.

Marko PuSnik:
Osnutek sprememb in dopolnitev Zazidalnega nadrta Poto5ka vas-Sola in levi breg Kotrede5dice
podpira in meni, da tako lokacijsko kot po velikosti ni primerljiv z Europarkom. Glede na to, da
pa so v tem delu predvidene nove stanovanjske gradnje, je tak5na re5itve ved kot dobrodo$la.

Polc Drago:
Pozdravljam te re5itve za biv5i bazenski kompleks.
Postavil pa je tudi vpraSanje kako je poskrbljeno, de pride v objektih Kumplast, d.o.o. do poZara.
Joie Ule je odgovoril, da imajo vsi objekti urejen poZarni red.

Sandi Grdar:
Poudaril je, da tega projekta dana5nji zbor ne more ne sprejeti ne ovredi, sprejema ga namred
obdinski svet, se pa lahko opredeli, da tak5en projekt sprejema, glede na to, da se bodo gradnje
stanovanjskih objektov v tem delu nadaljevale.

Postavljena so bila 5e nekatera vpra5anja - poru5itev Kladvarjeve in Bajcarjeve hi5e, ki pa niso
bila vezana na dana5njo temo, vendar je ga. Podbregarjeva odgovorila tudi nanje.

Povzetek razprave:
Vedina prisotnih je podprla Osnutek sprememb in dopolnitev Zazidalnega nadrta
PotoSka vas-Sola in levi breg KotredeSdice, saj je to priloZnost pridobiti nove zelene
povriine z novo vsebino in novimi znanji ter moZnost sprostitve tako za odrasle kot tudi
za otroke.

Razprava je bila kondana ob 17.30 uri.

Napisata: ['
Vida LIPEQTu'uo ''- =fl;tt1 l"/ .

Vodja Oddelka za okolje in prostor:
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. spisek prisotnih
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